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Zápisnica 

z neplánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Braväcove 
konaného dňa  14. decembra 2016 

Ev. číslo: OCÚBR-S2016/00114/003 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k zápisnici 

 

     Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a všetkých prítomných privítal starosta obce, 

Ing. Peter Baliak. Na zasadnutí boli prítomní 4 poslanci z celkového počtu 7. Starosta obce 

konštatoval, že OZ je uznášaniaschopné. 

Navrhovaný program 

1. Otvorenie                

2. Procedurálne otázky        

      Schválenie programu rokovania        

      Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice       

3. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce   

4. Návrh VZN o dani z nehnuteľnosti na kalendárny rok 2017   

5. Návrh VZN o miestnom poplatku za rozvoj     

6. Návrh rozpočtu obce na roky 2017-2019     

7. Správa o činnosti obecnej knižnice     

8. Schválenie ceny za odvádzanie a čistenie odpadovej vody  verejnou kanalizáciou 

9. Návrh na vystúpenie zo združenia cestovného ruchu -  Klaster Horehronie a OOCR Nízke 

Tatry Juh     

10. Správa starostu obce        

11. Rôzne         

12. Interpelácie        

13. Záver        

       

K bodu 2 -  Procedurálne otázky 

Schválenie programu rokovania 

Pozmeňovací návrh: 

Šmigura -  zaradiť ako bod 6 – Nová komunikácia Gazdová, ostatné navrhované body posunúť 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh  

Hlasovanie 

Za: Martinec, Pôbiš, Srnka, Šmigura,  

Proti: nikto 

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

Hlasovanie za navrhovaný program 

Za: Martinec, Pôbiš, Srnka, Šmigura,  

Proti: nikto 

Zdržal sa: nikto 

Program rokovania OZ schválený 
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Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil za: 

zapisovateľku  zápisnice: Mária Ľuptáková 

overovateľov zápisnice: Marek Šmigura, Ján Martinec 

 

Informácia o overení zápisnice z 03.11.2016 

Starosta – zápisnica nebola overená poslancom Petrom Rusnákom, druhý overovateľ zápisnicu 

overil.  Pripomienky k zápisnici neboli predložené. 

V priebehu rokovania tohto bodu prišiel na rokovanie OZ poslanec Vrbovský. 

 

K bodu 3 – Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce  
Návrh plánu kontrolnej činnosti bol zverejnený na úradnej tabuli obce a internetovej stránke 

obce a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Rozprava  

Vrbovský – navrhol do plánu kontrolnej činnosti zaradiť uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo v Braväcove žiada:  

hlavnú kontrolórku kontrolórke v súlade so zásadou hospodárnosti a efektívnosti pri 

hospodárení a nakladaní s majetkom obce vykonať 30.06.2017 kontrolu využívania obecných 

motorových vozidiel (obecný traktor s príslušenstvom, OMV Citroën C – Elyseé) v 

kalendárnom roku 2016 a sprístupniť poslancom OZ podrobný výpis jázd spomínaných 

vozidiel podľa GPS zariadenia (resp. knihy jázd), porovnať údaje z GPS zariadení, ktoré sú 

súčasťou týchto vozidiel (OMV Citroën a obecný traktor) s údajmi v jednotlivých knihách jázd 

pre tieto vozidlá a sprístupniť poslancom tiež podrobný zoznam výdavkov na opravu, údržbu a 

prevádzku týchto motorových vozidiel. 

 

Hlasovanie:  

Za: Martinec, Pôbiš, Srnka, Šmigura, Vrbovský 

Proti: nikto 

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

Hlasovanie za predložený plán kontrolnej činnosti 

Za: Martinec, Pôbiš, Srnka, Šmigura, Vrbovský 

Proti: nikto 

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

K bodu 4 - Návrh VZN o dani z nehnuteľnosti na kalendárny rok 2017 

Návrh VZN o dani z nehnuteľnosti na kalendárny rok 2017 bol v zmysle zákona o obecnom 

zriadení zverejnený na úradnej tabuli obce a internetovej stránke obce dňa 15.11.2016. 

Uvedeným dňom začala lehota na pripomienkové konanie. V lehote na pripomienkovanie bola 

doručená 1 pripomienka, ktorú navrhovateľ nariadenia vyhotovil a zaslal všetkým poslancom 

OZ. Predložený materiál tvorí prílohu zápisnice.  

Rozprava 

Vrbovský – vieme, kto poslal pripomienku, mohli by sme navrhovateľa  metodicky usmerniť, 

ako má pripomienka vypadať 

Pohančaníková  - s navrhovateľom mala telefonický rozhovor, p. Pôbiš si myslí, že obec je 

katastrálny úrad, my neurčujeme hodnotu pozemku, je daná zákonom. Navrhovateľ môže 

požiadať katastrálny úrad o zmenu kultúry pozemku. 
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Pôbiš – stanovisko je na nás, aby sme sa tým zaoberali, predložený návrh je dobrý a aj p. Pôbiš 

musí využiť všetky možnosti, ktoré má 

Starosta – obec poskytuje úľavu na dani od roku 2014 a p. Pôbiš túto možnosť nevyužil ani raz, 

informácia o možnosti uplatnenia zľavy bola uverejnená v obecných novinách, na úradnej 

tabuli obce a je aj v § 6 navrhovaného  VZN 

Starosta – má niekto návrh na zmenu sadzby dane, alebo zmenu iných ustanovení predloženého 

VZN?   

Z prítomných poslancov nepodal nikto žiadny pozmeňovací návrh.  

 

Návrh uznesenia 

Obecné zastupiteľstvo v Braväcove 

1. Uznáša sa 

na Všeobecne záväznom nariadení č. 02/2016 o dani z nehnuteľností na kalendárny rok 

2017 

 

Hlasovanie 

Za: Martinec, Pôbiš, Srnka, Šmigura, Vrbovský 

Proti: nikto 

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

K bodu 5 -  Návrh VZN o miestnom poplatku za rozvoj 

Starosta obce navrhol uvedený bod stiahnuť z rokovania OZ, nakoľko NR SR dňa 07.12.2016 

novelizovala zákon č. 447/2015 Z.z. o miestnom poplatku a predložený návrh VZN by nebol 

v súlade so zákonom. 

Rozprava 

Pôbiš -  je predpokladaný príjem navrhnutý aj v rozpočte na rok 2017?, ako boli navrhované 

sumy za jednotlivé stavby? 

Ľuptáková – príjem nie je navrhovaný v rozpočte na rok 2017  a sumy boli navrhnuté na základe 

odporúčania na seminári, ktorého sa zúčastnila 

 

Návrh starostu obce o stiahnutí bodu 5 z rokovania OZ: 

 

Hlasovanie 

Za: Martinec, Pôbiš, Srnka, Šmigura, Vrbovský 

Proti: nikto 

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

K bodu 6 – Nová komunikácia Gazdová 

Śmigura – miestna komunikácia Gazdová je v zlom stave, akým spôsobom sa bude oprava 

riešiť, nakoľko ho dotazujú občania, nájsť finančné zdroje na opravu 

Pôbiš – možno v I. polroku roku 2017 

Vrbovský – možno by sa dalo niekde nájsť, niekde presunúť, teraz to tu nevyriešime, je 

vyhlásená výzva na zateplenie verejných budov, ideálna šanca podať žiadosť na škôlku do 

15.03.2017, priorita je rekonštrukcia MŠ  

Šmigura – chcel len vedieť názor, či sa má zmysel tým zaoberať a koľko finančných 

prostriedkov je v rezervnom fonde 

Starosta – návrh  - OZ  berie na vedomie informáciu o miestnej komunikácii Opravou 

komunikácie sa budú poslanci zaoberať na ďalších zasadnutia OZ. 
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Všetci prítomní poslanci (Martinec, Pôbiš, Srnka, Šmigura, Vrbovský) vzdali na vedomie 

informáciu o miestnej komunikácii Gazdová. Opravou sa budú poslanci zaoberať na ďalších 

zasadnutiach OZ.  

 

K bodu 7 – Návrh rozpočtu obce na roky 2017-2019 
Predkladaný materiál bol vyvesený na úradnej tabuli obce a zverejnený na internetovej stránke 

obce dňa 15.11.2016. Súčasťou predkladaného materiálu bola dôvodová správa k návrhu 

rozpočtu a stanovisko hlavného kontrolóra. Predkladaný materiál je prílohou tejto zápisnice. 

Rozprava 

Starosta -  k návrhu rozpočtu  bola doručená pripomienka p. Vrbovského, kde navrhuje 

presunúť finanč né  prostriédky  na spolufinančovanié rékons trukčié obéčné ho u radu vo 
výške 32 400 EUR  na rekonštrukciu budovy MŠ a celkovo navýšiť túto sumu na 70 000 EUR. 

Vrbovský - sú nejaké predstavy o priebehu, rozsahu a rozpočte osláv 60. výročia 

osamostatnenia obce, nakoľko 5 000 EUR sa mi zdá priveľa? 

Pôbiš – štruktúra rozpočtu je dobrá, vysielacie a vydavateľské služby – uvažuje sa s vydávaním 

farebných novín Braväčan?, na 60.výročie osamostatnenia obce sa mu suma 5000 € nezdá 

vysoká a myslí si, že by bolo vhodné stanoviť prípravný výbor na organizovanie osláv. 

Dotazoval, či je rozsah kapitálových príjmov realistický alebo je zámerne podhodnotený 

a kapitálové výdavky – projektová dokumentácia, aké projekty chceme pripraviť 

Starosta  -  spolufinancovanie projektu na rekonštrukciu obecného úradu a kultúrneho domu 

schválilo OZ uznesením, projekt bol  podaný v zmysle uznesenia OZ 

Starosta – uvažuje sa s vydávaním farebných novín, farebné fotografie sú určite krajšie ako 

čierno-biele 

Starosta – projektová dokumentácia - na budovu MŠ máme len stavebné povolenie a realizačný 

projekt na II. poschodie. Ak budú vyhlásené výzvy, bude treba dať vypracovať realizačný 

projekt na I. poschodie, výkaz výmer a pod.  

Ľuptáková – kapitálové príjmy nie sú podhodnotené, sú to reálne príjmy, ktoré by sme mali mať 

na základe uznesenia OZ 

Vrbovský – pred 10. rokmi sa konali oslavy spolu s festivalom, zistiť aké výdavky boli vtedy, 

oslavy - čo chceme a v akom rozsahu.  

Starosta – venujme sa návrhu rozpočtu a nerozprávajme o oslavách, ak je navrhovaná čiastka 

na oslavy vysoká, je potrebné navrhnúť nižšiu čiastku alebo žiadnu, venujme sa položkám 

rozpočtu 

Vrbovský – počkal by si na vyjadrenie kolegov - poslancov,  presunul by finančné prostriedky 

na materskú školu, pretože sa mu zdá kontraproduktívne riešiť dva veľké projekty v priebehu 

roka 

Starosta – žiadosť o finančné prostriedky na rekonštrukciu obecného úradu a kultúrneho domu 

je už podaná, zatiaľ nevieme, či bola žiadosť schválená. Na materskú školu sme ešte žiadosť  

nepodali a nemáme vypracovaný ani realizačný projekt, len aby sa stihla žiadosť podať a  dve 

stavby obec naraz určite nebude realizovať 

Starosta – ak ostatní poslanci sú stotožnení s predloženým materiálom, nemusia sa k nemu 

vôbec vyjadrovať 

Srnka, Martinec – nemali pripomienky k návrhu rozpočtu a ani k navrhovanej výške na oslavy 

Vrbovský – je problém schváliť schodkový rozpočet? 

Pohančaníková – rozpočet musí byť vyrovnaný, schodkový môže byť len kapitálový 

Vrbovský -  návrh - presunúť finanč né  prostriédky  na spolufinančovanié rékons trukčié 
obéčné ho u radu vo výške 32 400 EUR  na rekonštrukciu budovy MŠ 
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Hlasovanie  

Za: Vrbovský 

Proti: Martinec, Srnka, Šmigura,  

Zdržal sa: Pôbiš 

Návrh neschválený 

 

Starosta – predkladaný návrh k rozpočtu 

Obecné zastupiteľstvo v Braväcove 

1. Berie na vedomie 

a) dôvodovú správu k návrhu rozpočtu Obce Braväcovo na rok 2017 

b) rozpočet Obce Braväcovo na rok 2018 a rok 2019 

c) stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu Obce Braväcovo na rok 2017 

2. Schvaľuje 

a) rozpočet Obce Braväcovo na rok 2017 v nasledovnej štruktúre 

 bežné príjmy   320705 € 

 bežné výdavky  320705 € 

 kapitálové príjmy    16000 € 

 kapitálové výdavky  163800 € 

 príjmové finančné operácie 147800 € 

 výdavkové finančné operácie           0 €  

 

Hlasovanie 

Za: Martinec, Pôbiš, Srnka, Šmigura 

Proti: nikto 

Zdržal sa: Vrbovský 

Návrh schválený 

 

K bodu 8 - Správa o činnosti obecnej knižnice 
Správu o činnosti knižnice prečítala p. Ľuptáková. Knihovníčka p. Ľuptáková sa ospravedlnila 

z rokovania OZ. 

Starosta – Obecná knižnica v Braväcove splnila štandardy verejných knižníc v roku 2015 a  

môžeme ju považovať (vo svojej kategórii) za najlepšiu v regióne, čo nás môže veľmi tešiť 

a poďakoval p. knihovníčke za dlhoročnú prácu knihovníčky 

Rozprava 

Vrbovský  - škoda, že nie je prítomná p. knihovníčka 

 

Všetci prítomní poslanci (Martinec, Pôbiš, Srnka, Šmigura, Vrbovský) vzali na vedomie 

správu o činnosti obecnej knižnice. 

 

K bodu 9 - Schválenie ceny za odvádzanie a čistenie odpadovej vody  verejnou 

kanalizáciou 

Predkladaný materiál tvorí súčasť zápisnice. 

Rozprava 

V rozprave nikto z prítomných poslancov nevystúpil. 

 

Návrh uznesenia 

Obecné zastupiteľstvo v Braväcove 

1. Schvaľuje 

cenu na odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou v obci 

Braväcovo  vo výške 0,70 €/m3,  na obdobie od 01.01.2017 do 31.12.2021 
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Hlasovanie 

Za: Martinec, Pôbiš, Srnka, Šmigura, Vrbovský 

Proti: nikto 

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

K bodu 10 - Návrh na vystúpenie zo združenia cestovného ruchu -  Klaster Horehronie 

a OOCR Nízke Tatry Juh 

Predkladaný materiál tvorí súčasť zápisnice. 

Rozprava 

Vrbovský – nevidí dôvod zotrvať v združení, keď obec nemá osoh 

Pôbiš -   organizácia nefunguje tak, ako by mala, zo združenia najviac profituje časť regiónu 

Mýto, Bystrá, Tále. Súhlasí s predloženým návrhom.  

 

Návrh uznesenia 

1, OZ schvaľuje vystúpenie obce Braväcovo z členstva Klastra HOREHRONIE – združenia 

cestovného ruchu 

2, OZ schvaľuje vystúpenie obce Braväcovo z členstva OO CR Nízke Tatry Juh – združenia 

cestovného ruchu 

 

Hlasovanie 

Za: Martinec, Pôbiš, Srnka, Šmigura, Vrbovský 

Proti: nikto 

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 
 

K bodu 11 – Správa starostu obce  
Prečítaná správa tvorí prílohu zápisnice. 

Starosta - Zmluva na rekonštrukciu materskej školy zatiaľ nebola podpísaná a s prácami sa 

začne v januári. Bola dokončená úprava projektovej dokumentácie multifunkčného ihriska, 

s vlastníkmi susedných pozemkov jedná a o výsledku bude informovať OZ. 30.11.2016 bola 

odoslaná žiadosť na VÚC BB na úpravu hľadiska na amfiteátri. Dnes, 14.12.2016 bolo 

odovzdané stavenisko – rekonštrukcia verejného osvetlenia. Vybavovanie žiadostí – za 

november bolo na obec doručených 74 podaní, žiadostí, oznámení. 

 

Všetci prítomní poslanci (Martinec, Pôbiš, Srnka, Šmigura, Vrbovský) vzali na vedomie správu 

starostu obce. 

 

K bodu 12 – Rôzne 

Starosta – boli doručené dve žiadosti: žiadosť ZŠ Beňuš o poskytnutie finančného príspevku na 

mimoškolskú činnosť detí na rok 2017 a žiadosť Súkromného centra voľného času Banská 

Bystrica. Obec doteraz prispievala na mimoškolskú činnosť  pre ZŠ Beňuš na základe 

predložených dokladov a  čerpanie bolo v roku 2014 vo výške cca 70 €, v roku 2015 cca 410 € 

a v roku 2016 nebolo žiadne čerpanie. 

Srnka  - poukázal na znečistené cesty smerom ku hájenke, kde nákladné autá vozili zeminu 

Starosta – zem vozila firma Rolta so starostovým súhlasom a súhlasom vlastníka nehnuteľnosti, 

kde sa zem vyvážala a vyrovnával sa terén. Na prejazd techniky sa sťažoval aj poslanec Rusnák, 

len starostu nenechal dohovoriť a žiadal o sprístupnenie kamerového systému. Pri 
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sprístupňovaní údajov bude obec postupovať v zmysle platných právnych predpisov a miestnu 

komunikáciu (keď dovolí počasie) obec dá vyčistiť.  

Vrbovský – nevie o tom, že by bola zo strany AGB sťažnosť na terén. Prejazdom ťažkej 

techniky sa nám ničili cesty a občania mu volali, že či to poslanci povolili, alebo vedia o tom? 

Pôbiš –  požaduje kvalifikovanú odpoveď a písomne 

Pôbiš  - myslí si, že nastala komická situácia, keď sa OZ dňa 01.12.2016 nekonalo z dôvodu 

nízkej účasti poslancov, má vedomosť o tom, že poslanci boli ospravedlnení a aj napriek tomu 

sa čakalo 30 min. Poslanci sa mohli navzájom informovať  e-mailom, že niektorí  sa 

ospravedlnili. Je to skôr podnet do vlastných radov. 

Pôbiš – je bežné, že na obecné podujatia sa pozývajú aj poslanci OZ, napr. Mesiac úcty 

k starším sa dozvedel len z úradnej tabule. Poprosil, aby do budúcna na akcie pod hlavičkou 

obce boli prizvaní aj poslanci OZ 

Starosta – na plánované zasadnutie OZ dňa 01.12.2016 sa čakalo 30 min. v zmysle rokovacieho 

poriadku, nakoľko sa môže stať, že aj ospravedlnený poslanec môže prísť na rokovanie OZ 

Starosta – obec nemala záväzok voči AGB, vývoz povolil a išlo o výkopovú zeminu. Zo strany 

spoločnosti Rolta bol obci poskytnutý bezplatne posypový materiál na zimnú údržbu ciest, 

dovoz materiálu, práce pri úprave terénu na výstavbu multifunkčného ihriska a ďalšieho 

materiálu. Finančné vyčíslenie bude poslancom predložené.  

Starosta – bolo by vhodné pozývať predstaviteľov obce na všetky akcie organizované 

s podporou obce,  

Martinec – čo obnáša úväzok hlavnej kontrolórky? 

Pohančaníková – je to úväzok 15 hod. mesačne, ktorý schválili poslanci OZ,  je to dosť málo, 

lebo kontrolór si musí naštudovať aj veľa právnych predpisov 

Šmigura – poďakoval za výpis došlej pošty, ale do budúcna to už p. starosta nemusí robiť, iba 

ak o to požiada OZ. Čo sa týka osláv obce, myslí si, že v obci máme veľa spolkov, ktoré majú 

čo ponúknuť.  

 

K bodu 13 – Interpelácie 

Pôbiš – poukázal na dlhodobé porušovanie rokovacieho poriadku tým, že sa na web stránku 

obce sa nezverejňujú audiozáznamy z rokovania OZ 

Pôbiš – komunikácia, vývoz zeminy, či sme mali plnú vedomosť o tom, čo sa vyváža, aký to 

má vplyv na životné prostredie, či išlo o nezávadný materiál? Vydala obec povolenie na prejazd 

a využívanie miestnych komunikácií  a ak áno, podmienky mali byť stanovené v povolení 

(prašnosť, hlučnosť, dozor). Požaduje písomnú odpoveď a písomné interpelácie doručí.  

Vrbovský – aké aktivity sa vykonávajú v turistickej ubytovni, nakoľko náklady na energie sú 

takmer 80 % ako spolu náklad na prevádzku OcÚ, KD, MŠ vrátane jedálne? 

Ľuptáková – v turistickej ubytovni je príjem len z náhodného prenajímania priestorov a budova 

sa v zimných mesiacoch musí temperovať 

Starosta -  budova je stratová, treba sa zamyslieť, ako ďalej s prevádzkovaním turistickej 

ubytovne,  občania sa v ankete vyjadrili, že budovu treba ponechať a  prevádzkovať naďalej 

ako doteraz. Je na rozhodnutí OZ, či budovu predať, prenajať, alebo inak využívať.  

Vrbovský -  prvé zastupiteľstvo by mohlo byť  dňa 19.01.2017, tam si poslanci určia aj 

harmonogram na celý rok 

Vrbovský - prečo sú nie zverejnené faktúry? 

Vrbovský – nedostatočná zimná údržba miestnych komunikácií pri snežení dňa 01.12.2016 

Vrbovský – koľko má ešte obec nevysporiadaných pozemkov? možno je to dedičstvo 

z minulosti, ale treba to vyriešiť 

Vrbovský – je na Kopanici miestny rozhlas?, požiadavku predložil ešte v lani, v lete 

Šmigura – predložil za Radu školy pri MŠ,  požiadavku rodičov na zakúpenie korkových 

podložiek pod koberec v triede materskej školy,  



 8 z 8 

 

Šmigura –  predložil požiadavku na výmenu okien na hasični a minimálne aspoň vchodových 

dvier 

Vrbovský – bolo by vhodné vymaľovať aj kultúrny dom, žiadal vysvetlenie aké čerpadlá boli 

opravované za sumu 2600 € a 2580 € a aké boli zakúpené za sumu 1728 € 

Starosta – plán zasadnutí je vec OZ 

Starosta – nemá vedomosť o nezverejňovaní faktúr 

Starosta – pri zimnej údržbe ciest sa posýpajú len úseky hore hrádzou, smerom k obecnému 

úradu, vyhonisko a kopec pri bytovke, rovné úseky sa neposýpajú. Starosta vydá pokyn na 

pluhovanie, keď napadne viac ako 10 cm snehu 

Starosta - nevysporiadané pozemky sú hriechom minulosti 

Starosta - na Kopanici miestny rozhlas nebol doplnený,  maľovanie priestorov v kultúrnom 

dome treba pripomenúť v lete a o úhradách faktúr za čerpadlá bude informovať 

Starosta  - p. riaditeľka MŠ chodí na rokovanie OZ a  doposiaľ nepovedala  nič, už dávno sa 

mohli korkové podložky zakúpiť 

Starosta -  dvere a okná na hasični,  zistí cenu a bude informovať poslancov 

Starosta -  ak je nedostatočná údržba miestnych komunikácií v zime, poslanci môžu prijať 

uznesenie, že cesty sa budú pluhovať, keď napadne 5 cm snehu a posýpať sa budú všetky úseky 

miestnej komunikácie 

Z prítomných poslancov nikto návrh nepredložil. 

 

K bodu 14 – Záver 
Starosta obce  poďakoval všetkým prítomným za účasť, poprial príjemné prežitie vianočných 

sviatkov, do nového roku veľa zdravia, rodinnej pohody a dobrú konštruktívnu spoluprácu, 

vzájomne lepšiu ako tohto roku a rokovanie OZ ukončil. 

 

Zapísala: Mgr. Mária Ľuptáková 

 

 

 

 

 

Mgr. Mária Ľuptáková, v.r.                                                  Ing. Peter Baliak, v.r. 

prednostka obecného úradu                                                     starosta obce 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Marek Šmigura, PhD.  ................... overil dňa .......................... 
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